

et de prier le trésorier de faire rapport à la fin du mois si M. Lavallée a repris son travail.

15.—A la demande des Officiers du Grand Trunk Boating Club, il est,

Résolu: De demander aux estimateurs de la Cité de faire rapport sur la valeur du terrain que la Ville loue audit Club, étant le lot No 3261 du cadastre, à Verdun, ainsi que du morceau de terrain voisin appartenant à la Cité, portant le No du cadastre 4692.

16.—Soumis une lettre de M. A. Langevin, président du Bureau des estimateurs, demandant que la Ville paie au personnel du Bureau des estimateurs le montant qui lui est alloué pour frais de route, etc.

Résolu: De prier M. Langevin de transmettre un compte au fur et à mesure que des dépenses auront été faites imputables au crédit pour dépenses casuelles du département des Estimateurs.

17.—Soumise une opinion des avocats de la Cité au sujet des virements de crédits.

Déposé aux archives.

18.—Soumis un rapport du contrôleur de la Cité et du secrétaire de la Commission, au sujet du bail consenti à la Cité par le Département des Chemins de fer et Canaux, à la demande de la Commission des Incendies et de l'Eclairage, pour un morceau de terrain près du canal Lachine.

Déposé sur le bureau.

RAPPORTS.

19.—Soumis les rapports suivants:

Commission de la Voirie.

(a) Demandant un crédit supplémentaire de \$1,000 pour compléter l'égout de la rue Sherbrooke, du bout de l'égout actuel, jusqu'à un point à 200 pieds au Nord de la rue Comte. Ladite somme de \$1,000 étant payable comme suit: \$960.00 par les propriétaires intéressés et \$40.00 par la Cité.

(b) Demandant un crédit de \$3,000 pour compléter l'égout de la rue Labelle, du bout de l'égout actuel, jusqu'à la rue St-Hubert, via la rue Morin. Ladite somme étant payable comme suit: \$2,950 par les propriétaires intéressés et \$50 par la Cité.

(c) Demandant un crédit supplémentaire de \$800.00 pour travaux en vue d'empêcher les inondations.

Résolu: D'approuver ces rapports sujet néanmoins à l'approbation des avocats de la Cité.

Commission de la Voirie et Bureau d'Hygiène.

(d) Recommandant la construction d'un égout dans la rue Boyer, du bout de l'égout actuel, jusqu'à une distance de 2,250 pieds en gagnant le nord au coût approximatif de \$15,512.50, payable comme suit: \$14,912.50 par les propriétaires intéressés et \$600 par la Cité.

(e) Recommandant la construction d'un égout dans la 21ème avenue, de la rue St-Jérôme en gagnant le Nord jusqu'à la Petite Côte, au coût approximatif de \$27,000, payable comme suit: \$25,800 par les propriétaires intéressés et \$1,200 par la Cité.

Résolu: D'approuver ces rapports.

Commission de la Voirie.

(f) Demandant qu'une somme de \$106,350 soit mise à sa disposition pour compléter certains pavages permanents commencés l'année dernière, à savoir:

Parc LaFontaine Ouest, Cherrier à Rachel	\$21,250.00
Rue Notre-Dame, Atwater au pont du chemin de fer du Grand Tronc	27,500.00
Rue Charlevoix, voie du G. T. R. à Manufacture	19,400.00
Rue Côté, de Craig à Vitre	4,650.00
Rue Rachel, de Berri à St-Denis	5,150.00
Rue Centre, de Ropery à D'Argenson	29,100.00
Rue Dorchester, anciennes limites à Atwater	1,100.00
Rue Ottawa, de William à McCord	400.00
Rue Fullum, de Ste-Catherine à Ontario	300.00
Avenue Laval, de Duluth à Mont-Royal	200.00
Rue Prince, de Common à William	150.00
	\$109,200.00

(g) Demandant le virement d'une somme de \$165 pour achat de pupitre, chaises, etc.

(h) Demandant un crédit supplémentaire de \$10,000 pour construire et réparer les trottoirs en bois.

port at the end of the month as to whether Mr. Lavallée has resumed his duties.

15.—At the request of the officers of the Grand Trunk Boating Club, it was

Resolved: That the assessors be requested to report on the value of the land rented to said Club by the City, at Verdun, Cad. lot No. 3261, and also on the value of the piece of land adjoining the same, belonging to the City, being cadastral lot No. 4692.

16.—Submitted a letter from Mr. A. Langevin, president of the Board of Assessors, asking the City to pay to the staff of the Assessor's office the sum allowed to them for travelling expenses, etc.

Resolved: That Mr. Langevin be requested to transmit an account as soon as expenses chargeable against contingencies voted for the Assessors department are incurred.

17.—Submitted an opinion from the City attorneys anent the variation of appropriations.

Filed of record.

18.—Submitted a report from the City comptroller, and the secretary of this Committee anent the lease to the City by the Department of Railways and Canal, at the request of the Fire and Light Committee of a piece of land near the Lachine Canal.

Laid on the table.

REPORTS.

19.—Submitted the following reports:

Road Committee.

(a) For a supplementary appropriation of \$1,000 to complete Sherbrooke street sewer, from the end of the existing sewer to a point 200 feet North of Comte street. The said sum of \$1,000 payable as follows: \$960 by interested proprietors and \$40 by the City.

(b) For an appropriation of \$3,000 to complete the Labelle street sewer, from the end of the existing sewer to St. Hubert street, via Morin street. The said sum payable as follows: \$2,950 by interested proprietors, and \$50 by the City.

(c) For an additional appropriation of \$800 for works to prevent floodings.

Resolved: To concur in said reports, subject, nevertheless, to the City attorney's approval.

Road Committee and Board of Health.

(d) Recommending the laying of a sewer in Boyer street, from the end of the existing sewer to a distance 2,250 feet northwards at an approximate cost of \$15,512.50, payable as follows: \$14,912.50 by interested proprietors and \$600 by the City.

(e) Recommending that a sewer be laid in 2nd avenue, from St. Jérôme street northwards to Petite Côte, at an approximate cost of \$27,000, payable as follows: \$25,800 by interested proprietors and \$1,200 by the City.

Resolved: To concur in said reports.

Road Committee.

(f) Asking that a sum of \$106,350 be placed at the Committee's disposal to complete certain permanent pavements commenced last year, to wit:

La Fontaine Park, West, between Cherrier and Rachel	\$21,250
Notre-Dame, from Atwater to G. T. R. bridge	27,500
Charlevoix, from G. T. R. track to Manufacturers	19,400
Côté, between Craig and Vitre	4,650
Rachel, between Berri and St-Denis	5,150
Centre, between Ropery and D'Argenson	29,100
Dorchester, from the former limits to Atwater Ave	1,100
Ottawa, between William and McCord	400
Fullum, between Ste-Catherine and Ontario	300
Laval Ave, between Duluth and Mount Royal	200
Prince, between Commons and William	150
	\$109,200

Total

(g) Asking that a sum of \$165 be varied to purchase a desk, chairs, etc.

(h) For a supplementary appropriation of \$10,000 to lay and repair wooden sidewalks.